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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA KUNRATICE 

Úřad Městské části Praha Kunratice, K Libuši 7/10, Praha 4 - Kunratice 

ZÁPIS 

ze zasedání Finančního výboru ze dne 10.5.2023 od 18.00 hod. 

 

Přítomni: Ing. Jaroslav Kokeš, pan Pavel Číhala, Ing. Karel Fíla, M.Sc., Ing. Jan Kovář, 

Ing. Jana Maršálková, Mgr. Eva Svobodová, Ing. Kateřina Talichová 

Omluveni:      0 

Hosté: Ing. Alinčová Lenka, starostka MČ, Mgr. Ivana Šašková, MPA, tajemnice 

ÚMČ, Ivan Hýža, místostarosta 

Zapisovatel:  Ing. Vomáčková Blanka  

 

I. Zahájení a jednání 

1. Zpráva o rozpočtových opatřeních 2023 

2. Žádost ředitele ZŠ o rozdělení hospodářského výsledku roku 2022 

3. Žádost ředitele ZŠ o odměnu v souvislosti s hospodařením roku 2022 

4. Účetní závěrka MČ za rok 2022 

5. Účetní závěrka MŠ za rok 2022 

6. Účetní závěrka ZŠ za rok 2022 

7. Ostatní náměty-dotazy členů  

 

1.) Jednání finančního výboru (dále FV) zahájil předseda Ing. Kokeš, konstatoval, že FV je 

usnášeníschopný a požádal o změnu programu jednání, spočívající v předřazení bodu Dotazy 

členů FV na začátek jednání. Přednesl jednotlivé dotazy zaslané členkami FV Ing. 

Maršálkovou a Mgr. Svobodovou a požádal paní tajemnici Mgr. Šaškovou, MPA o vyjádření.  

K dotazu na přehled bankovních účtů, jejich zůstatků a úročení byl členům FV předložen 

seznam bankovních účtů včetně uvedení sjednané výše úroků u jednotlivých účtů a předložen 

výkaz Rozvaha obsahující požadované informace. 

K dotazu měsíčních udržovacích nákladů objektu Velenická, byly vyčísleny náklady na úhradu 

ostrahy objektu a záloh na energie. 

K dotazu na přehled pohledávek MČ po splatnosti více než 3 měsíce bylo sděleno, že 

pohledávky z titulu nezaplacených pokut či poplatků jsou v řádu tisíců a jediná větší částka je 

pohledávka za nájemcem nebytových prostor v DCHB. K dané pohledávce a postupu řešení 

proběhla diskuze.  

K dotazu na částku uhrazenou za zábor pozemků v okolí trafostanice bylo tajemnicí ÚMČ 

vysvětleno, že s ohledem na skutečnost, že výběr poplatku za užívání veřejného prostranství je 

daňovým řízením, tedy v režimu zákona č. 280/2009 Sb., daňový řád, tak není možné vzhledem 

k zákonem stanovené mlčenlivosti tyto údaje o konkrétním daňovém subjektu a řízení sdělit. 

Dotazy nebyly vzneseny. 
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2.) Zpráva o rozpočtových opatřeních 2023  

Ing. Alinčová rekapitulovala obdržené dotace, stěžejní pro MČ je investiční dotace na 

rekonstrukci Mateřské školy, informovala o stavu příprav akce.  

Tabulka Plnění příjmů, čerpání výdajů období 4/2023 byla zaslána. 

Připomínky nebyly vzneseny. 

 

3.) Žádost ředitele ZŠ o rozdělení hospodářského výsledku roku 2022 

Ing. Kokeš citoval údaje v předložené žádosti ředitele o rozdělení hospodářského výsledku roku 

2022 tak, že bude převeden do rezervního fondu školy. 

Připomínky nebyly vzneseny. 

 

4.) Žádost ředitele ZŠ o odměnu v souvislosti s hospodařením roku 2022 

Ing. Kokeš uvedl skutečnosti zahrnuté v žádosti ředitele ZŠ týkající se řízení školy a 

hospodaření s dotacemi a ostatními zdroji rozvíjejícími školu a kvalitu výuky.   

Určení odměny je v pravomoci zřizovatele a není hrazena z rozpočtu MČ. 

Připomínky nebyly vzneseny. 

 

5.) Účetní závěrka Městské části Praha Kunratice za rok 2022 

Podklady v souladu s požadavky vyhlášky Ministerstva financí č. 220/2013 Sb. o schvalování 

účetních závěrek vybraných účetních jednotek vč. výkazů byly předloženy. Ing. Kokeš se 

věnoval Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření MČ roku 2022, uvedl závěr Zprávy 

„nebyly zjištěny chyby a nedostatky“. 

Připomínky nebyly vzneseny, FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ schválit účetní 

závěrku Městské části Praha Kunratice za rok 2022.   

 

6.) Účetní závěrka Mateřské školy Kunratice za rok 2022 

Ing. Kokeš jmenoval podklady předložené k účetní závěrce Mateřské školy vč. doplněné 

žádosti ředitelky MŠ o rozdělení hospodářského výsledku roku 2022 tak, že bude převeden celý 

do rezervního fondu MŠ. 

Připomínky nebyly vzneseny, FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ schválit účetní 

závěrku Mateřské školy Kunratice za rok 2022. 

 

 7.) Účetní závěrka Základní školy Kunratice za rok 2022 

Podklady a výkazy k účetní závěrce Základní školy byly rovněž předloženy, Ing. Kokeš je 

uvedl. 

Připomínky nebyly vzneseny, FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ schválit účetní 

závěrku Základní školy Kunratice za rok 2022. 

  

8.) Ing. Kokeš vyzval, zda jsou nějaké dotazy, nebyly vzneseny. Místostarosta Hýža navrhl, 

aby případné dotazy byly zasílány předem a mohly být souhrnně zpracovány.  

 

 

II. Závěr 

Po závěrečné diskusi ing. Kokeš jednání ukončil, poděkoval účastníkům. 

 

Zapsala: Ing. Blanka Vomáčková                                   

 

 

Ing. Jaroslav Kokeš 

předseda finančního výboru 


